

Referat af bestyrelsesmøde  
Tirsdag 18/6 2024  
Kl. 18.00 i Klubben



**Deltagere:** Helle Svendgaard Hansen, Annie Dybvad, Susanne Knudsen,  
Lillian Jeppesen, Helle Fuglsang Hansen, Mette Saugmann, Jeanne  
Pedersen

**Referent:** Susanne Knudsen

<b>Dagsorden</b>		Ansvarlig	Deadline
<b>Se bankkontoudtog</b>	Set og godkendt	Kasserer	
<b>Opfølgning fra sidste møde</b>	Kort med angivelse af lovlige P områder er lavet og hænger i forgangen.		
<b>Nyt fra Koordinator</b>	<p>Helle F og Helle S er i gang med en ny runde møder med de enkelte grene.</p> <p>Der har været møde med Nose Work, hvor der har været planlægning af holdstrukturen og det er nu på plads. NW opfordres til at opdatere oversigten i det store lokale.</p> <p>Hvalpehold efter sommerferien er godt besat med instruktører.</p> <p>Fællesmødet har fået ros - det var godt med foredrag fra en udefra. Det kan godt gentages. Evt 2 møder om året.</p>		
<b>Jubilæum</b>	<p>Jeanne har fået tilsagn fra 4, der gerne vil hjælpe på dagen - ud over bestyrelsen.</p> <p>Maden er besluttet og nu mangler der at få planlagt noget underholdning/foredrag/opvisning på dagen. Vi er flere der skal lægge hovedet i blød og undersøge mulighederne.</p> <p>Helle formandinden sender indbydelse ud til alle medlemmer og æresmedlemmer. Tilmeldingsfrist er den 18. august.</p> <p>Mette Saugmann er PR ansvarlig.</p> <p>Der blev aftalt at holde et bestyrelsesmøde med Jubilæum på dagsordenen den 15. juli kl. 18 i klubben.</p>		
<b>Skur hvad mangler</b>	Tømreren er kontaktet vedrørende at gøre det med glyphager færdigt + rette porten så den let kan åbnes.		

Dagsorden	Ansvarlig	Deadline
	<p>Strøm forventes færdigt senest til jubilæet.</p> <p>Mht ombygning i det gamle skur, så er tilbuddet godkendt og arbejdet kan sættes i gang. Skal koodineres med Jens Jørgen</p> <p>Overskydende markeringsflag kan vi give væk til klubber, der kan have brug for det. Susanne har kontakt til Ørsted DcH, som gerne vil have nogle,</p>	Susanne
<b>Drejebog</b>	<p>Rettelser er sendt til renskrivning, som er forsinket.</p> <p>Lydighed vil gerne ændres til DCH programmet i Drejebogen.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>•</li> </ul> <p>Vi drøftede retningslinjer for deltagelse i konkurrencer i DcH Programmet, som klubben afholder, der blev fastlagt af et tidligere konkurrenceudvalg.</p> <p>Det forlyder at det nuværende konkurrenceudvalg har valgt andre retningslinjer. Dette skal afklares og tilpasses i drejebogen.</p>	Susanne       Jeanne
<b>Instruktørkurser</b>	<p>Klubben betaler for instruktørkurser (efteruddannelse) der udbydes i DCH regi. Deltagelse skal godkendes af koordinatoren.</p> <p>Ved kurser udenfor DCH regi betaler klubben ikke kørselsgodtgørelse,.</p> <p>Der er åbnet op for at man kan deltage i enkelte kurser i IGU forløbet, selvom man ikke er uddannet instruktør og tilmeldt et samlet forløb, hvis der er plads, og det godkendes af bestyrelsen.</p>	Helle F
<b>Arbejdsdag 18. august</b>	<p>Vi startede på opgavelisten for næste arbejdsdag:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Trimning af græs</li> <li>• Enten fjerne hængebroen eller gøre den fast</li> <li>• Markering af P område</li> <li>• Skralde skjul</li> <li>• Male sternbrædder på skur</li> <li>• Oprydning af skur inden ombygning</li> <li>• Tømme køleskab og fryser (opfordre ejerne til at mærke deres egne sager)</li> <li>• + det sædvanlige</li> </ul>	
<b>Møde om sansepladsen</b>	<p>Helle F har indkaldt til idémøde om sansepladsen 24/6 kl 20. Her indsamles ideer til løsninger og økonomi.</p>	
<b>Helens mail om bestyrelsesmøder</b>	<p>Det drejer sig om at vi holder møde når der er træning og instruktører der har hold den dag, så de ikke er til</p>	

Dagsorden	Ansvarlig	Deadline
	<p>rådighed. Det er et gammelkendt problem, da alle i bestyrelsen også er instruktører på et hold. Vi fordeler møderne hen over ugedage, så det ikke kun belaster 1 hold. Det er et problem vi ikke umiddelbart kan løse, men planen for bestyrelsesmøder ligger klar allerede i starten af året, så man kan tage højde for det på de hold, der rammes.</p> <p>Helle S har svaret på mailen.</p>	
<b>Eventuelt</b>		
<b>Kursus</b>	<p>Jeanne vi gerne arrangere et kursus for vores medlemmer i forhold til at kunne være i ro på træningspladsen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- rolig ud af bil</li> <li>- Gå pænt</li> <li>- kontaktøvelser mv.</li> </ul> <p>Bestyrelsen er meget positiv indstillet og opfordrer Jeanne til at lave en kort kursusbeskrivelse med:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Formål</li> <li>- Målgruppe</li> <li>- Tidspunkt start slut</li> <li>- Antal hundeførere</li> <li>- Observatør deltagelse?</li> </ul>	Jeanne
<b>Ridehal</b>	<p>Annie meddelte fra agility, at man i år muligvis ikke er nok deltagere/instruktører til vintertræningen i ridehallen. I så fald vil der blive trænet agility om mandagen i vinterhalvåret eller evt. i weekenden. Instruktørerne holder møde herom umiddelbart efter sommerferien.</p> <p>Der er ved at være mange hold om mandagen og bestyrelsen opfordrer til at man viser hensyn til hinanden og sørger for en positiv kommunikation</p>	Annie
<b>NW</b>	Vedrørende træning på arealet ved Balleve 3j, så kontakter Mette den anden bruger af arealet for en nærmere afklaring om benyttelse.	
<b>Drikkevarer</b>	Annie har tidligere medt ud at der er stort svind i drikkevarer. Der er noget der tyder på at det ikke kun er glemte betalinger. Senest manglede 2 rammer sodavand. Til sommerferien vil udvalget af drikkevarer blive meget begrænset og vi skal overveje hvordan vi gør fremover. Det er ikke en holdbar situation.	
<b>Næste møde</b>	<p><b>Onsdag den 28. august kl 19 - forplejning Annie</b></p> <p><b>Jubilæumsmøde 15. juli kl. 18 om jubilæet.</b></p>	

Dagsorden		Ansvarlig	Deadline
	<b>Næste møder:</b> Mandag 7. oktober kl 19.00 - forplejning Lillian tirsdag 3. december kl 19.00 - forplejning Mette tirsdag 14. januar 2025 kl 19 – forplejning Helle F		